

7. *Gadbois*.—Pour abroger certaines résolutions du Conseil. (2 mars.)

## REGLEMENTS

8. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement abrogeant le règlement No. 299 *re pain*. (Martin, M.) (17 fév.—*imprimé*.)
9. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No. 270 concernant la voirie. (N. Lapointe.) (17 fév.—*imprimé*.)
10. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet de nommer une Commission consultative. (Larivière.) (17 fév.)
11. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No. 33 *re chiens*. (Guay.) (21 fév.—*imprimé*.)
12. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet d'établir un fonds de pension pour les employés municipaux. (Gadbois.) (21 fév.)
13. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet d'établir une bibliothèque publique. (Mercier.) (21 fév.—*imprimé*.)

## RAPPORTS

14. *Voirie*.—Pour effacer les lignes homologuées de la rue LeRoyer. (9 mars.)
15. *Voirie*.—Pour effacer la ligne homologuée de la rue St Jean-Baptiste. (9 mars.)

## MOTION

16. *Dagenais*.—Pour amender et codifier les règlements relatifs à l'hygiène. (9 mars.)

## REGLEMENTS

17. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement *re bibliothèque technique*. (Lévy.) (2 mars—*imprimé*.)
18. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet de constituer une commission d'ingénieurs *re conduits*. (Lapointe, L. A.) (2 mars—*imprimé*.)
19. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 260 *re édifices*. (Leclaire.) (2 mars—*imprimé*.)
20. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 344 *re entretien des trottoirs pendant l'hiver*. (Lavallée.) (2 mars.)

L.-O. DAVID,  
Greffier de la Cité.



## Agrandissement et Amélioration de l'Aqueduc

### AVIS PUBLIC

LA CITE DE MONTREAL, par ses Conseils et Procureurs soussignés, donne par les présentes avis public que jeudi, le deuxième jour du mois d'avril prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi, ou aussitôt que Conseil pourra être entendu, au Palais de Justice en cette Cité, elle présentera, par le ministère de sesdits Conseils et Procureurs, à la Cour Supérieure siégeant en division de pratique (chambre No 31), dans et pour le District de Montréal, Province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer, en vertu de l'Acte de la Législature, 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de la Cité comme président, et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer, conformément auxdits actes, les prix et indemnité à être accordés pour les terrains ou immeubles ci-après désignés que ladite Cité a décidé d'acquérir, par résolution passée le septième jour d'octobre dernier (1907), sous l'autorité de l'acte 7 Edouard VII, chapitre 63, pour agrandir

7. *Gadbois*.—To repeal certain resolutions of Council. (2nd March)

## BY-LAWS

8. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to repeal by-law No. 299 *re bread*. (M. Martin.) (17th Feb.—*printed*)
9. 1st, 2nd and 3rd reading of a by law to amend by-law No. 270 *re roads*. (N. Lapointe.) (17th Feb.—*printed*)
10. 1st, 2nd and 3rd reading of a by law for the appointment of an Advisory Board. (Larivière.) (17th Feb.)
11. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 33 *re dogs*. (Guay.) (21st Feb.—*printed*)
12. 1st, 2nd, and 3rd reading of a by-law to establish a civic pension fund. (Gadbois.) (21st Feb.)
13. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law for the establishment of a public library. (Mercier.) (21st Feb.—*printed*)

## REPORTS

14. *Road*.—To erase homologated lines of LeRoyer Street. (9th March)
15. *Road*.—To erase homologated lines of St. Jean Baptiste Street. (9th March)

## MOTION

16. *Dagenais*.—To amend and codify the by-laws *re health*. (9th March)

## BY-LAWS

17. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law *re technical library*. (Lévy.) (2nd March—*printed*)
18. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law for a Board of Engineers *re Conduits*. (L. A. Lapointe.) (2nd March—*printed*)
19. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 260 *re buildings*. (Leclaire.) (2nd March—*printed*.)
20. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 344 *re care of sidewalks during winter*. (Lavallée.) (2nd March.)

L. O. DAVID,  
City Clerk.



## Enlargement and Improvement of the Water Works

### PUBLIC NOTICE

THE CITY OF MONTREAL, by their undersigned Attorneys and Counsels, hereby give public notice that on Thursday, the second day of April, next, at half-past ten o'clock in the forenoon, or as soon as Counsel can be heard, at the Court House of this City, they will by and through their said Attorneys and Counsel, present to the Superior Court, sitting in the division of practice (room No. 31), in and for the District of Montreal, Province of Quebec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate, in virtue of the act of the Legislature, 62 Victoria, chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as commissioners, jointly with one of the Recordors of the said City as president, and two of their assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said acts, the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the seventh day of October last (1907) under the authority of the act 7th, Edward VII., chapter 63, determined to acquire for the purpose of enlarging and